
 
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde, onsdag den 21.august fra 17.00-19.30 

 

Mødested: Ørstedvej – Personalerummet 

 

Indkaldte: Christian, Klaus, Henriette, Lene, Christine, Jesper, Lykke, Irma, Egon, 

Annemette, Trine, medarbejderrepræsentant, Elisabeth, Agnes (elevrådsrepræsentant). 

Christina kommer som suppleant for Jesper. 

 

Afbud: Jesper, Irma, Henriette, Egon (kommer senere), ingen elevrådsrepræsentanter. 

 

Dagsorden:  

 

 Overskift 

 

Indhold/form Tid 

1. 

 

Godkendelse af 

dagsorden 

Godkendt 

Elisabeth deltager som 

medarbejderrepræsentant i dag. 

17.00-17.00 

2. Velkommen til nye SB 

medlemmer, 

konstituering af SB og 

møderække 

Formand og næstformand vælges. 

Christian genvælges som formand og Klaus 

genvælges som næstformand. 

 

Vi siger velkommen til Christine, som er ny i 

skolebestyrelsen og til Lene, der tidligere har 

siddet i bestyrelsen, men som nu er 

fuldgyldigt medlem. Lene har det seneste år 

været suppleant og har derfor deltaget i flere 

øder i det forgangne år. 

 

17.00-17.20 

3. Nyt fra elevrådet Der har netop været elevrådsmøde hvor 

Agnes blev valgt som ny formand. Hun 

indkaldes til de kommende møder (sammen 

med en næstformand) 

 

17.20-17.25 

4 

 

 

 

 

Orientering om 

2.årgang. 

Pt. er der 52 elever på 2.årgang, hvilket 

betyder, at vi står over for en mulig 

sammenlægning af 3 klasser til 2 klasser på 

2.årgang. Scenarier omkring dette skal 

drøftes. 

 

Christian og Annemette redegør for antallet 

af børn og tildelingsmodellen fra kommunens 

side.  

Vi afventer datoen 5. september i forhold til 

det endelige antal børn, og tager ikke stilling 

til en evt. sammenlægning før denne dato. 

 

Skolebestyrelsen har udarbejdet et princip 

om klassesammenlægning, og bestyrelsen 

stiller spørgsmål om budgettet bag en evt. 

sammenlægning – eller en bevaring. 

 

Annemette siger, at vi som ledelse ikke kan 

stå på mål for en bevaring af de tre klasser, 

hvis løsningen er at skabe et yderligere 

underskud i forhold til den handleplan som 

17.25-18.20 



 
skolen navigerer efter. Hvis klasserne skal 

bevares, skal der peges på hvor pengene 

skal tages fra. 

 

Der aftales et bestyrelsesmøde 9. september 

kl. 17 på Ørstedvej, hvor vi drøfter hvad vej 

vi skal gå, hvis der 5. september fortsat er 

52 børn på 2. årgang. 

 

5. Pause med mad  18.20-18.40 

6. Planlægning af møder 

med kontaktforældre 

Planlægning af dialog med kontaktforældre. 

Konkret proces fastlægges. 

 

Klaus og Lene har gjort sig tanker om 

hvordan et scenarie for dialogen med 

kontaktforældrene kan se ud.  

Bestyrelsen drøfter hvordan SB opnår den 

bedste kontakt med klasserådene. Der 

drøftes ligeledes hvordan kommunikationen 

skal være ved den første kontakt, hvoraf 

også formålet for henvendelsen skal fremgå. 

 

 

18.40-19.10 

7. Høstfest Udvalget fremlægger planen for aftenen. 

 

Betina (sekretær) har lavet udkast til 

invitation – vi offentliggør Bryan Rice-

koncerten og sender invitationen ud på Aula. 

 

Egon laver en quiz – bestyrelsen forsøger at 

indsamle præmier hos de lokale 

erhvervsdrivende i byen 

 

19.10-19.20 

8. Nyt fra 

 Formand 

 Skole 

 SFO 

- Tilbagemelding fra aftaler omkring brug af 

kantinen. 

 

Det er på et afdelingsmøde drøftet, hvordan 

flere børn får mere adgang til kantinen i de 

to frikvarterer hvor kantinen har åben. Alle 

var åbne for en større fleksibilitet i børnenes 

brug af kantinen, men der blev også gjort 

opmærksom på, at der ikke er plads til ALLE 

børn i hvert frikvarter – til det går handlen 

ikke hurtigt nok. 

Alle team drøfter hvordan en løsning kan se 

ud på deres årgang – forskudte tider eller 

andre muligheder. 

Det er en stor succes med elever der 

ekspederer i kantinen. 

 

Stina, skolens nye pædagogiske leder, 

deltager på næste bestyrelsesmøde 17. 

september. 

 

19.20-19.25 

9. Evt. Der spørges ind til et tidligere emne – 

toiletforhold for piger med menstruation i de 

yngre klasser (Ø).  

Der er de korrekte forhold på toiletterne. De 

kan få bind mm på kontoret, hvis de har et 

akut behov. 

19.25-19.30 



 
 

Et medlem af bestyrelsen har sendt ledelsen 

nogle spørgsmål i forhold til en evt. 

sammenlægning af klasser på 2. årgang. 

Ledelsen vil besvare spørgsmålene ved det 

kommende bestyrelsesmøde. 

 

Evaluering af formen på årets 

forældremøder. Dette punkt tages op på et 

senere bestyrelsesmøde i forhold til en større 

evaluering, hvor også lærernes evaluering 

fremlægges. 

 

 

 

 


